
Saksprotokoll i Hordaland fagskulestyre - 24.03.2015

Styreleiar Roald Stenseide sette på vegner av styret fram følgjande forslag:

«Hordaland fagskulestyre vil påpeike at mange av tiltaka som kjem fram i høyringa har Fagskolen i 

Hordaland iverksett.  Fagskulestyret i Hordaland er av den oppfatning at dei økonomiske 

rammevilkåra til fagskulane er heilt avgjerande om fagskulane skal vere i stand til å gi gode tilbod 

for å imøtekome arbeidslivet sitt kompetansebehov.

Fagskulestyret støttar saksframlegget til innstilling, og Opplærings- og helseutvalet sitt tilleggspunkt:

«HFK vil påpeike at lokal kunnskap til næringsliv har vore viktig for fylkeskommunen si organisering 

av fagskulen.  Det er viktig at fagskulen må sjåast i eit større perspektiv og må liggje under eit 

regionalt nivå.  Så lenge Norge har ein 3-nivå-modell bør fagskulen vere tilknytta regional eining.»

Røysting

Stenseide sitt forslag vart samrøystes vedteke saman med administrasjonen sitt forslag.

Vedtak

Hordaland fagskulestyre gjev høyringsfråsegn til NOU 2014:14 Fagskolen – et attraktivt utdanningsvalg slik 

det går fram av denne saka. 
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